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Wijze van beantwoording 

 

De nota van beantwoording wordt gehanteerd voor de beantwoording van inspraakreacties en zienswijzen op afwijkingen van omgevingsvergunningen 

en bestemmingsplannen en voor de beantwoording van participatiereacties op nota’s van uitgangspunten en randvoorwaarden locatieontwikkeling. 

 

De ingediende zienswijzen worden hierna samengevat weergegeven. Dit betekent niet, dat die onderdelen van de zienswijzen die niet expliciet genoemd 

worden niet bij deze beoordeling zijn betrokken. De zienswijzen zijn in hun geheel beoordeeld. 

 

De ontvangen zienswijzen worden per indiener puntsgewijs behandeld. Links staat naast de nummering een beknopte opsomming van de punten uit de 

brief en in de kolom daarnaast vindt per punt de beantwoording plaats. In de rechterkolom wordt aangegeven of de reactie leidt tot aanpassing van het 

voorstel met indien van toepassing een korte toelichting daarop. 

 

Dezelfde of soortgelijke reacties over een bepaald onderwerp worden per onderwerp toegelicht in de bijlage. In de beantwoording wordt dan verwezen 

naar het onderwerp in de bijlage. 

 

Alle indieners ontvangen het totaaloverzicht inclusief eventuele bijlage. Op deze wijze wordt de beantwoording van de reacties overzichtelijk en 

transparant. 
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 Samenvatting ingediende reacties per inzender Beantwoording reacties per punt Plan-
aanpassing 

1 Mail ontvangen 25 september 2017  
 

  

  Geluidsoverlast    
 1. Het meest in het oog springend is de “Ontheffing hogere 

grenswaarde”, waarbij slechts genoemd wordt “het 
verkeerslawaai Keizer Karelweg/Handweg”. Wat te denken 
van het vliegtuiglawaai? Is dit meegenomen in uw 
overschrijding van de grenswaarden? Alsook de zomerse 
“concerten”, waarbij de bassen de grond doen trillen. 

1. Aangezien de projectlocatie Oostelijke Poeloever buiten de LIB zones 

van Schiphol ligt is er geen wettelijke basis om vliegtuiglawaai op te 
nemen in de ruimtelijke onderbouwing. Voor evenementen geldt dat de 
APV vergunning voor betreffende evenement het aspect geluid regelt.   

Nee 

      

 2. De geluidsoverlast en de vervuiling, veroorzaakt door 
Schiphol, is ondraaglijk. Ik hoop dat u de toekomstige 
kopers van deze kostbare woningen recht in de ogen kunt 
(blijven) kijken, want we worden allemaal, stuk voor stuk, 
door ons eigen gemeentebestuur in de maling genomen. 

2. Wij begrijpen uw zorgen over de toenemende geluidoverlast in 
Amstelveen-Zuid. De afgelopen twee á drie jaar is het aantal vluchten 
op Schiphol snel gegroeid. Dit betekent dat ook banen intensiever 
worden gebruikt. Een substantieel deel van de groei is op de 
Aalsmeerbaan terecht gekomen en deels op de Buitenveldertbaan. De 
gevolgen hiervan zijn in Amstelveen-Zuid merkbaar. Het Rijk neemt de 

beslissingen over de ontwikkeling van Schiphol en wordt daarbij 

geadviseerd door de Omgevingsraad Schiphol. Hiervan is Amstelveen lid 
van de delegatie van de bestuurlijke partijen. Dat betekent dat wij 
(samen met onder andere de gedeputeerden van de provincies Noord-
Holland en Zuid-Holland en de wethouders van Amsterdam en 
 Haarlemmermeer) de belangen behartigen van alle omliggende 
gemeenten en hun inwoners. De vraag is hoe een veilige en sterke 
luchthaven kan worden gewaarborgd zonder de omgeving verder te 

belasten. In dat verband is het van belang dat er voldoende prikkels zijn 
voor de luchtvaartsector om te vernieuwen en uitstoot en geluid zoveel 
mogelijk te reduceren. Ook innovatie en duurzaamheid kunnen 

zodoende onderdeel zijn van een afsprakenpakket over verantwoorde 
groei, evenals de rol van andere luchthavens, Lelystad in het bijzonder, 
om de groei van de luchtvaart op te vangen. 

Nee 
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    Bescherming van inwoners tegen mogelijke nadelige effecten van het 
vliegverkeer op de gezondheid is voor de bestuurlijke partijen een 
belangrijke kwestie. Om slaapverstoring te voorkomen, is de minister 
gevraagd de mogelijkheid van een nachtsluiting van Schiphol te 

onderzoeken. Daarnaast vinden we het van groot belang dat de effecten 

van het vliegverkeer op de gezondheid worden onderzocht en 
gemonitord. Momenteel wordt in opdracht van de staatssecretaris een 
onderzoek uitgevoerd naar de gezondheidsrisico’s van ultrafijnstof van 
vliegtuigen. Dit onderzoek is  recent gestart en zal vijf jaar in beslag 
nemen. Wij begrijpen dat wij met deze reactie geen directe oplossing 
bieden voor de overlast die u op dit moment ervaart. Het Rijk heeft de 

zeggenschap als het gaat om de verdere groei van Schiphol. Wij willen 
u met het bovenstaande inzicht geven in de positie die wij als gemeente 
hebben ten aanzien van de verdere ontwikkeling van Schiphol. 
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aanpassing 

2 Mail en brief ontvangen 5 oktober 2017  
  

  

  bestemmingsplan    
 1. Wij wonen aan de Handweg waarlangs de ontsluiting van 

de nieuwe woningen is voorzien. Onze woning komt met 

het nieuwe bestemmingsplan aan 3 zijden aan de 
openbare weg te liggen. Met de ligging aan een openbare 
weg wordt er in een bestemmingsplan gesproken van een 
voorerf in plaats van een achtererf, waar regels van 
vergunningsvrij bouwen gelden en waar een hoge 
erfafscheiding mogelijk is. Daarom ons dringende verzoek 

om onze (en die van al onze buren) achter- en zijtuin  
expliciet als achtererf te bestemmen en de mogelijkheid 
van een hoge erfafscheiding zoals de huidige 
erfafscheiding in het bestemmingsplan op te nemen. Dit 
om te voorkomen dat wij over enkele jaren een nieuwe 

erfafscheiding willen plaatsen en de gemeente aangeeft  
dat aan een openbare weg 'voortuinen' liggen en alleen 

een laag hek mogelijk is. 

1. Een achtererfgebied wordt niet bepaald door het bestemmingsplan. In 

de Bor (Besluit omgevingsrecht) staat de definitie opgenomen. 

Achtererfgebied: erf achter de lijn die het hoofdgebouw doorkruist op 1 
meter achter de voorkant en van daaruit evenwijdig loopt met het 
aangrenzend openbaar toegankelijk gebied, zonder het hoofdgebouw 
opnieuw te doorkruisen of in het erf achter het hoofdgebouw te komen. 
In het bestemmingsplan heeft het ‘voorerf’ een tuinbestemming en het 
‘achtererf’ een woonbestemming. In de woonbestemming zijn 

erfafscheidingen toegestaan tot 2 meter hoogte.  
Om vergunningsvrij te kunnen bouwen geldt een voorwaarde dat een 
bijbehorend bouwwerk op 1 meter afstand van het openbaar 
toegankelijk gebied moet liggen, tenzij geen redelijke eisen van 
welstand van toepassing zijn. Voor dit gebied geldt een welstandregime. 

Dit betekent dat bijbehorende bouwwerken op de grens met een 
openbaar karakter niet vergunningsvrij gerealiseerd kan worden. Dit 

kan wel met een omgevingsvergunning, overeenkomstig het 
bestemmingsplan.  

Nee 

  Locatie toegangsweg    
 2. In een eerder stadium heeft u ons de gelegenheid gegeven 

om te reageren op het plan. Op grote lijnen staan wij 
positief tegenover het plan, met name over de langzaam 
verkeer verbinding van de Handweg naar de Poel.  

2.  Bedankt voor uw reactie. Nee 
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 3. Eerder hebben wij verzocht om aan te sluiten op het 
kruispunt op de Keizer Karelweg/Handweg. Hiervoor is 
voldoende ruimte. Dit verzoek is onderzocht maar 
gebleken is dat het verkeer op de Handweg te druk is om 

op de kruising Handweg/ Keizer Karelweg aan te sluiten. 

In uw reactie van 13 juni 2017,  reactie nr. 2, stelt u dat 
de huidige kruising Handweg/Keizer Karelweg een 
belemmering vormt voor de doorstroming naar het zuiden 
(Westwijk, Uithoorn) en daardoor een nieuwe ontsluiting 
hierop is afgewezen. Echter niet ter plaatse van de 
kruising Handweg/ Keizer Karelweg maar bij de kruising 

Handweg/Sportlaan ligt het probleem van opstopping. 
Hierdoor loopt de hele Handweg, tot Handweg 73, vol 
tijdens de spits met alle fijnstof en geluidsoverlast als 
gevolg. Tevens belemmert deze file de doorstroming op de 
kruising Keizer Karelweg/ Handweg. In een telefonisch 

gesprek d.d. 28 september 2017 met uw verkeerskundige 
erkent hij dat de Sportlaan kruising op dit moment het 

probleem is. Hij zei toen echter dat hij verwachtte dat de 
kruising Keizer Karelweg/ Handweg het nieuwe knelpunt 
zou worden als er een viersprong zou worden gecreëerd. 
Wij vinden deze stelling niet overtuigend. Afslaand verkeer 
van en naar de nieuwe huizen is zeer beperkt in aantal. 
Bovendien is er voldoende ruimte om een aparte strook 
voor afslaand verkeer naar de nieuwe wijk aan te leggen 

(vanaf de zuidkant). Het vertragend effect zal daarom 
naar onze inschatting miniem zijn en zeker niet de oorzaak 

zijn van een nieuw knelpunt voor het verkeer naar/van 
Westwijk en Uithoorn. 

3. Wanneer we de ontsluitingsweg van de Oostelijke Poeloever 
rechtstreeks zouden aansluiten op de kruising Handweg-Keizer 
Karelweg, zou dat als gevolg hebben dat de toegangsweg, met relatief 
nauwelijks verkeer, volledig meegeregeld zou moeten worden in de 

verkeerslichtenregeling. Dit betekent dat er op de Handweg vanuit het 

zuiden een linksaf voorsorteerstrook toegevoegd dient te worden. 
Hiervoor is weliswaar ruimte, maar dit zou betekenen dat de rijstrook 
voor verkeer in zuidelijke richting 3 meter opgeschoven dient te worden 
richting het westen, op de plek waar momenteel een korte busstrook 
ligt die niet meer gebruikt wordt. Doorgaand verkeer zou daardoor 3 
meter dichter langs een aantal woningen aan de Handweg komen te 

rijden, ook langs uw woning. Verbreding aan de oostkant is niet 
mogelijk, vanwege het dijkprofiel van de weg. Het achterwege laten van 
een voorsorteerstrook voor linksafslaand verkeer is uit 
verkeersveiligheidsoogpunt niet mogelijk. 
Naast bovengenoemde reden zou het toevoegen van één 

ondergeschikte aansluiting op deze kruising er toe leiden dat de 
cyclustijden van de verkeerslichten op deze kruising dusdanig toenemen 

dat er veel vaker overbelasting van de kruising op zal treden, met meer 
files en slechtere bereikbaarheid tot gevolg. 
 

Nee 
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 4.  Wij zijn van mening dat de oorzaak van uw afwijzing, de  
verkeersdrukte, dient te worden aangepakt. Uit het 
akoestisch onderzoek wat in het kader van het 
bestemmingsplan is gedaan, komt naar voren dat de weg 

door een woonwijk met een intensiteit van 15.000 auto's 

per etmaal te zwaar is belast. Er wordt aangegeven dat er 
eigenlijk geluidsschermen nodig zijn en maatregelen 
moeten worden genomen aan het wegdek om 
geluidsoverlast te verminderen. De gemeente geeft zelf 
aan dat de huidige betonplaten erg ongelukkig zijn en  
veel geluidsoverlast geven. In de loop der jaren zijn in de 

Westwijk en verder, veel wijken bijgebouwd waardoor het 
verkeer op de Handweg is toegenomen tot deze hoge 
intensiteit.  

4.  De Handweg is een gebiedsontsluitingsweg, deze kent een zwaardere 
verkeersintensiteit dan een wijkontsluitingsweg. In het kader van 
ontheffing hogere grenswaarde wordt er altijd onderzocht of het 
mogelijk is de geluidsbelasting op de gevels te verlagen middels 

genoemde maatregelen. Indien deze maatregelen onvoldoende effect 

hebben dan wel overwegende bezwaren ontmoeten van 
stedenbouwkundige, verkeerskundige, landschappelijke of financiële 
aard, kunnen we een hogere waarde vaststellen voor nieuwe 
geluidsgevoelige bestemmingen. 

Nee 

      
 5. Met de bouw van nieuwe grote wijken zoals in de 

Westwijk, is het noodzakelijk dat de gemeente ook kijkt 
naar een goede afwikkeling van het verkeer naar de 

hoofdwegen, via de Beneluxbaan naar de A9. Hiermee kan 
geluids- en fijnstofoverlast binnen woongebieden op  
de Handweg, maar ook op de Van der Hooplaan zoveel 
mogelijk worden beperkt. De Beneluxbaan sluit nu niet 
rechtstreeks aan op de A9 en daarom kiezen 
automobilisten voor snellere binnenwegen. 

5. Op 24 november jl. heeft u een toelichting gekregen van de gemeente 

op de maatregelen die de gemeente gaat treffen vooruitlopend op de 
verbreding en (deels) overkapping van de A9.  

Tijdens dit overleg is dit punt ook aan de orde geweest. De A9 is een 
rijksweg. Behalve dat Rijkswaterstaat niet meewerkt aan nog een 
aansluiting op de A9 is er tussen de huidige aansluiting naar het 
stadshart en de aansluiting op de Burgemeester Boersweg te weinig 
ruimte.   

Nee 
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 6. In een recente rechterlijke uitspraak aangespannen door 
Milieudefensie verplicht de rechter de overheid tot 
maatregelen om de milieunormen te bereiken. De nieuwe 
wijken rijden hoofdzakelijk via de Handweg en Van der 

Hooplaan van en naar de A9. Wij vragen u daarom in dit 

nieuwe plan aan de Oostelijke poeloever niet alleen de 
symptomen te bestrijden door dove gevels toe te passen 
voor de nieuwe woningen, maar de oorzaak weg te nemen 
door maatregelen te treffen en het verkeer naar de 
Beneluxbaan te leiden en het wegdek aan te passen met 
geluidsarm materiaal. 

6. Het wegdek van de Handweg en Keizer Karelweg bestaat hoofdzakelijk 
uit een betonnen wegdek met fijngebezemd beton.  
Door de relatief zwakke (veenachtige) ondergrond kan deze weg niet 
worden vervangen door een minder stijf wegdek van asfalt.  

Nee 

      
 7. Een eenvoudige maatregel is het verbieden van 

vrachtwagens op de Handweg in beide richtingen. Behalve 
bestemmingsverkeer kunnen vrachtwagens de 
Beneluxbaan nemen. 

7. Het instellen van een vrachtwagenverbod vanuit noordelijke richting, 
met uitzondering van bestemmingsverkeer, is niet wenselijk. Dit zou 
betekenen dat vrachtverkeer via de Van der Hooplaan zou moeten gaan 
rijden. Daarbij is handhaving op dergelijke verboden vrijwel onmogelijk, 

aangezien iedereen bestemmingsverkeer kan zijn. De huidige 
vrachtwagenverboden die gelden op de Handweg (en andere plekken in 

Amstelveen) blijken in de praktijk ook niet goed te werken. Uit 
metingen blijkt dat het aandeel vrachtverkeer op dergelijke wegen even 
hoog dan wel laag is als op vergelijkbare wegen zonder 
vrachtwagenverbod. Door de opening van de nieuwe N201 en N232 
tussen de veiling en de A4 en A9 is het aandeel vrachtverkeer dat door 
Amstelveen rijdt echter aanzienlijk afgenomen. 

Nee 

      

 8. Een andere kans is de nieuwe aanleg van de A9. Dit grote 
project biedt de mogelijkheid om de A9 rechtstreeks op de 

Beneluxbaan aan te laten sluiten. Een dergelijke 
ontsluiting zal het voor het meeste doorgaande verkeer 
gunstig maken om de Beneluxbaan te kiezen. 

8. Zie punt 5. Nee 
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  Bouwverkeer    
 9. De grond waarop ons huis staat is slappe veengrond. Met 

het passeren van een vrachtauto trilt ons huis. 
Vooruitlopend op de keuze van de bouwverkeersroute 

willen wij de gemeente verzoeken om de bouwroute via 

het braakliggende terrein te laten lopen zodat er minimale  
schade aan de omliggende woningen kan ontstaan. Het is 
van belang dat er voorafgaand aan de sloop en de bouw 
van de nieuwe woningen bij alle bestaande woningen 
vooropnames worden gedaan en er trillingsmeters worden 
geplaatst, zodat schade kan worden voorkomen. 

9. Het bouwverkeer zal waarschijnlijk gebruik maken van de bestaande 
inrit van Konijnenburg en de nieuwe toegangsweg tussen de kerk en de 
pastorie. De ontwikkelaar zal vooropnames van de bestaande woningen 

laten uitvoeren en indien nodig zullen er trillingsmeters worden 

geplaatst.  

Nee 

      

3 Mail en brief ontvangen 20 oktober 2017  

 
  

 Deze zienswijze is op 28 november ingetrokken.    N.v.t. 

      

4 Brief ontvangen 23 oktober 2017 

 
  

 Deze zienswijze is op 7 december ingetrokken.   N.v.t. 
      

 


